
Styrelsemöte Brittsommars Samfällighet 

Datum: 2015-03-23 
Plats: Brittsommargränd nr 18 
 
Närvarande: Pär Linde, nr 10 
 Eva Johannisson, nr 14 
 Jonas Lindgren, nr 18 

Ulla Rappich, nr 12 
Staffan Larsson, nr 9 

 
Frånvarande: Håkan Mattsson, nr 6 
 
 

1. Ekonomi 

Backup av bokföringen sköts idag av Pär L till ett USB-minne ca var 3:e månad. Vi har ju inte 

så aktiv ekonomi därför behövs bokföring och backuper inte göras så ofta. 

Mötet diskuterade om vi skulle ha brutet räkenskapsår eller om räkenskapsåret ska följa 

verksamhetsåret. Kan en styrelse beviljas ansvarsfriet för ca tre månader då annan styrelse 

suttit? Mötet valde att inte ändra något nu. Eva ska ringa Villaägarna och fråga vad som är 

smidigast att göra och vilka regler som gäller. 

Utgifter är ibland bokförda på olika underkonton. Detta är inte fel bara lite osnyggt. Pär L 

justerar det. 

Pär L skickar föregående års utfall till Anders W. 

 

2. Drift / Underhåll 

Kolla skicket på de gamla skruvarna till bänkarna. Behövs nya? Köp rostfria i så fall. 

Snöröjar-Micke kostar 2 500 kr varje gång har skottar, sandar eller sopar. 

Vi behöver uppskatta mängden sand på gungplatsen och klätterställningsplatsen för att 

kunna ta reda på ett pris för byte av sand. 

 

3. Pågående projekt 

- 

 

4. Framtida projekt 

Om samfälligheten ska kunna diskutera och planera för laddningsplats för el-bil så måste 

anläggningsbeslutet ändras. Anläggningsbeslutet måste innehålla juridisk information om hur 

detta införande i så fall ska göras och eom t.ex. en undersamfällighet ska skapas. På årsmötet 

kommer Staffan L att informera om detta om någon skulle vara intresserad av att driva 

frågan vidare.  

 

5. Avtal 

- 



6. Information till samfälligheten 

- 

 

7. Övrigt 

Styrelsen ska hälsa de nya grannarna välkomna (det har redan gått lite för lång tid). Eva ska 

bara göra klart informationsbrevet först. 

Vi behöver stänga yahoo-kontot. Jonas L har inloggningsuppgifterna. 

Det saknas några protokoll på hemsidan. Eva kollar upp detta och åtgärdar. 

 

Inför årsmötet: 

Pär L hämtar nycklar till möteslokalen för årsmötet, hos kommunen. 

Nya styrelsen ska komma ihåg att ändra ordförande hos Nordea samt skicka in om ny styrelse 

till Lantmäteriet. 

Inga motioner har inkommit till årsmötet. 

Martin och Pierre har tackat ja till styrelsearbeta men nej till ordförandepost. Eva föreslås 

som kandidat. 

Pär L ger Eva J de papper som behövs kopieras upp till årsmötet. Det ska vara 

kallelse+ekonomiskrapport+budget (ca 24 st). 

Ulla ordnar fikabröd, tar med vattenkokare, mjölk, tepåsar, socker 

Pär L och Staffan L tar med kaffe i stora termosar. 

Eva tar med pappersmuggar, rörpinnar och projektor. 

 

8. Nästa möte 

Nästa möte blir årsmötet den 21/4 i Tyresö skola. 

 

Vid protokollet 

Eva Johannisson 

 


